

<p>Secretary's report 2013-14 Susan Vincent, April 2014</p> <ul style="list-style-type: none"> - Arranged September and January and February special executive meetings by Skype; organized post-conference meeting in May 2013 and pre-conference meeting in April 2014 - Dealt with elections: Anglophone MAL (Mary-Lee Mulholland, by acclamation); President elect (Michel Bouchard, by acclamation); Secretary (Pauline Aucoin, by acclamation); new elected position of Communications Officer (this has existed as an appointed position) (Nathalie Boucher, by acclamation) - Updated CASCA Operations Manual - Participated in Salisbury Award discussions - Recorded and archived minutes of meetings, agendas, motions approved and discussed electronically, etc. - Participated in the business of the organization. 	<p>Compte-rendu de la secrétaire 2013-2014 Susan Vincent, Avril 2014</p> <ul style="list-style-type: none"> - Organisé les conférences de l'exécutif en septembre et janvier et une conférence spéciale par Skype; organisé la conférence post-colloque en mai 2013 et la conférence pré-colloque en avril 2014 - Organisé les élections: MAF-Anglophone (Mary-Lee Mulholland, par acclamation); Président-désigné (Michel Bouchard, par acclamation); Secrétaire (Pauline Aucoin, par acclamation); nouveau poste de Responsable des communications (déjà en existence, mais nommé par l'exécutif) (Nathalie Boucher, par acclamation) - Mise à jour du guide des opérations - Participé dans la sélection du récipiendaire du Prix Salisbury - Rédigé et archivé les procès-verbaux, les ordres du jour, les motions approuvées électroniquement entre les conférences formelles de l'exécutif, etc. - Participé dans les affaires de l'organisation
---	--